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Medjugorje, 2013. november 2. 
Mirjana által kapott üzenet

„Drága gyermekek, édesanyaként újra hívlak benneteket: szeressetek; szüntelenül imádkozzatok a
szeretet ajándékáért; mindenek felett szeressétek a Mennyei Atyát. Ha Őt szeretitek, akkor önma-
gatokat és felebarátaitokat is szeretni fogjátok. Ezt nem lehet szétválasztani. A Mennyei Atya jelen
van minden emberben, minden embert szeret és minden embert nevén szólít. Ezért, gyermekeim
az imádságban halljátok meg a Mennyei Atya akaratát. Beszélgessetek vele. Legyen személyes kap-
csolatotok az Atyával, aki még jobban el fogja mélyíteni gyermekeim közösségének, apostolaimnak
egymás közötti kapcsolatát. Édesanyaként azt szeretném, hogy a Mennyei Atya iránti szeretet által
emelkedjetek felül  e világ ürességén és segítsetek másoknak, hogy fokozatosan ismerjék meg és kö-
zeledjenek a Mennyei Atyához. Gyermekeim, imádkozzatok, imádkozzatok, imádkozzatok a szeretet
ajándékáért, mert a szeretetet az én Fiam. Imádkozzatok pásztoraitokért, hogy mindig legyen ben-
nük szeretet irántatok, ahogyan Fiamban is volt, amit azzal mutatott meg, hogy életét adta üdvös-
ségetekért. Köszönöm nektek.” 

Medjugorje, 
2013. október 25.

„Drága gyermekek! Ma arra hívlak
benneteket, hogy nyíljatok meg az
imára. Az ima csodákat művel
bennetek és általatok. Ezért, gyer-
mekeim, a szív egyszerűségében
kérjétek a Magasságbelit, adjon
erőt nektek, hogy Isten gyermekei
legyetek, és a sátán ne tépázzon ti-
teket, mint ágakat a szél. Gyerme-
keim, döntsetek újra Isten mellett,
csak az Ő akaratát keressétek, és
akkor Benne örömre és békére
fogtok találni. Köszönöm, hogy vá-
laszoltatok hívásomra.”

Nr. 68
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Elmélkedés a Szűzanya üzenetéről

Ma arra hívlak benneteket, 
hogy nyíljatok meg az imára

     Mi gyakran nem vagyunk nyitottak az imára. Ez abból
is látszik, hogy mindenre van időm, csak az imára nincs.
Abból is látszik, hogy az ima unalmas és nehéz a számom-
ra, sok unalmas és értelmetlen dolgot azonban érdekesnek
találok. Egyes emberekkel órákon át értelmetlen dolgokról,
jelentéktelen témákról beszélgetek, de az Istennel való be-
szélgetésre nem vagyok kész.
     Tehát, a probléma nem az imában, hanem bennem van.
Szívem zárva van, gyakran üres, hideg és tompa. Emlékez-
zünk csak a két tanítványra, akik Jeruzsálemből Emmausz
felé tartottak. Ők nem nyitottak Jézusra, pedig Ő itt van,
mellettük. Nem látják Őt, mert vakok, mert szívük kemény-
nyé és tompává vált. Lassan-lassan azért megnyílnak, Jézus
szavait hallgatva elkezdenek látni és felismerik Őt a ke-
nyértöréskor. Ez kell, hogy megtörténjen bennünk is. Ezért
olvassuk és hallgassuk a Biblia szavait, Isten Igéjét, nézzük
Jézust a megtört kenyérben a szentségimádáson. Kérjük Őt,
segítsen nekünk, hogy megnyíljon a szívünk.

Az ima csodákat művel benneteket és általatok

     Az ima a szív megnyílása Isten előtt, a szem megnyílá-
sa. Mi gyakran vakok vagyunk a körülöttünk lévő valóság-
ra. Elégedetlenek vagyunk, mert csak azt látjuk, amink
nincs. Nem látjuk azt, amink van. Amikor megnyílik a sze-
mem, felfedezem Isten számtalan ajándékát.
     A hálaadás segíthet nekünk abban, hogy megnyíljon a
szemünk. Amikor hálát adok, felfedezek, felfedezem mind-
azt, ami korábban is a szemem előtt volt, de nem láttam.
Ezért adjunk hálát és meg fogjuk látni a virág szépségét az
otthonunkban, az udvaron, a természetben. Meglátjuk az

ősz színeinek szépségét, a mai nap szépségét. Rácsodálko-
zunk Isten magasztos műveire.

A szív egyszerűségében kérjétek a Magasságbelit,
adjon erőt nektek, hogy Isten gyermekei legyetek

     Mi Isten gyermekei vagyunk, szeretett fiai és lányai, de
nem vagyunk ennek tudatában. Nem tudjuk, hogy Isten
gyermekei vagyunk, mert szívünk nem egyszerű és nem
szabad. Kötődünk és rabjai vagyunk a dolgoknak és azono-
sítjuk magunkat a szerepekkel és a tárgyakkal. Ezért szen-
vedünk. Ha valaki a sikerével, gazdagságával vagy hatal-
mával azonosítja magát és azután kudarcot, betegséget és
sikertelenséget él meg, akkor önazonossága is összetörik.
    Ha azonban felfedezi, hogy Isten gyermeke és Isten fel-

tétel nélkül szereti, akkor szabaddá válik. Ezért váljunk sza-
baddá mindattól, ami szívünket terheli, hogy egyszerűkké
és szabadokká válhassunk és felfedezzük igazi identitásun-
kat, amely így hangzik: Isten gyermeke vagyok.

A sátán ne tépázhasson titeket, mint ágakat a szél

     A sátán úgy játszadozik velünk, mint ágakkal a szél,
mert megengedtük neki, mert gyökereinket nem a mélyre
eresztettük, hanem a felszínen maradtunk. Nem kötöttük
oda magunkat az oszlophoz, Jézushoz, hanem „magas”
ágakra ültünk, a bizonytalanra; dicsőséget keresünk és ma-
gasra repülünk. Ezért nagyot esünk, földhöz vág bennünket
az élet és kapunk „a fejünkre”.

Gyermekeim, döntsetek újra Isten mellett

     Józanodjunk ki! Nyíljon meg a szemünk! Térjünk ma-
gunkhoz! Térjünk vissza Istenhez! Térjünk vissza az imá-

„Drága gyermekek! Ma arra hívlak benneteket, hogy nyíljatok meg az imára. Az ima csodákat
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adjon erőt nektek, hogy Isten gyermekei legyetek, és a sátán ne tépázzon titeket, mint ágakat a
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Ferenc pápának nem állt szándékában
kritizálni azokat, 

akik hisznek a medjugorjei üzenetekben

hoz! Holnap reggel dönts Isten mellett! Kezd a napot Isten-
nel! A nap kezdetén mond: Jézus ma nem egyedül akarok
élni, hanem veled... Te vagy az én utam, igazságom és
életem... Ma elhatározom, hogy igéid szerint fogok élni...
Ma eldöntöm, hogy szeretetben fogok élni, még jobban fo-
gom szeretni családtagjaimat... Ma a megbocsátás mellett
döntök...

Csak az Ő akaratát keressétek

     Ismételd el tízszer vagy akár többször is magadban Jé-
zus szavait: Atyám, legyen meg a te akaratod... Ismételd

szívvel hússzor vagy akár többször is Mária szavait: Íme,
itt vagyok Uram, legyen nekem a te igéd szerint…

És akkor Benne örömre és békére fogtok találni

     Ez volt a tapasztalata a zsoltárosnak is: Csak Istenben
keress megnyugvást lelkem... Ez volt Szent Ágoston ta-
pasztalata is, aki téves utakon kereste a békét, de a végén
megértette: Istenben találsz megnyugvást lelkem...

medjugorje.hr/hu
fordította: Sarnyai Andrea

     „A pápának nem állt szándékában kritizálni azokat, akik
hisznek a medjugorjei üzenetekben, annak ellenére sem, hogy
az Egyháznak még nincs hivatalos álláspontja ez ügyben, vi-
szont nem is tagadhatja, hisz évről évre óriási számú pozitív
lelki gyümölcsöt terem. Bergolio beszéde azoknak szólt, akik
ahelyett, hogy Isten kezébe helyeznék magukat, a jövőt ku-
tatják a Szűzanya üzeneteit használva erre” - magyarázza a
népszerű Vatikán-szakértő, Andrea Tornielli, miután Ferenc
pápa a Szent Márta házban tartott prédikációjában kijelen-
tette, hogy „a Szűzanya minden ember édesanyja, nem pedig
postai irodavezető, aki naponta üzeneteket küld”.

     Tornielli kérem, mondja el, mi az oka annak, hogy úgy
gondolja, Ferenc pápa nem Medjugorjét akarta kritizál-
ni?

     Bergolio már akkor is elmondta ezt, amikor még nem volt
pápa. Itt a jövő iránti kíváncsiság van középpontban, valamint
mindaz, ami a titkokkal és az üzentekkel kapcsolatos. Nem
tisztességes dolog ezt a prédikációt csak egy jelenésre vonat-
koztatni, akár már elfogadottra vagy még nem elismertre,
mint amilyen Medjugorje is. Tehát, amit a pápa hangsúlyozott
az az, hogy az emberek gyakran, még a buzgó hívek is elkez-
denek olyan üzeneteket követni, amelyek valamiféle jelené-
sekhez kapcsolódnak, és a végén átadják magukat a jövő iráni
mértéktelen kíváncsiságnak.
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     Milyen értelemben természetes az ilyen fajta kíváncsi-
ság, valóban nem keresztényi?

     Azért nem, mert ezek az emberek annyira megszállottak,
hogy úgy fejtik meg és tárják fel ezeket az üzeneteket, hogy
közben elfelejtik az evangélium üzenetét. Megtörténhet az is,
hogy jövőbe látás miatt aggodalmaskodunk, miközben azt
sem tudjuk élünk-e holnap vagy sem, a halálunk órájában
azonban a végítélet mindnyájunkhoz el fog érkezni. A keresz-
tény ember álláspontja a következő: tudja, hogy élete Istentől
függ, ezért nem gyötri magát a kíváncsisággal, a jövő kutatá-
sával, nem engedi, hogy az emberiség jövőjével kapcsolatos
meghatározott üzeneteket adjanak számára, hanem megelég-
szik az Evangéliummal.

     Mielőtt Bergolio pápa lett, előfordult-e valaha is, hogy
kifejtette Medjugorjéval kapcsolatos látásmódját?

     Sohasem magyarázta meg ezt kimondottan vagy rendsze-
rezetten. Buenos Aires érseksége idején egy Medjugorjéval
kapcsolatos találkozót szerveztek és Bergolio jól ismert stílu-
sában engedélyt adott a megrendezésre. Emellett Ferenc pápa
mély máriás lelkiséget hordoz, amely látszik mindabból, amit
tesz, a Salus Populi Romaninál a Mária Maggiore Baziliká-
ban tett állandó látogatásaiból, vagy amikor október 13-án
fogadta a Fatimai Szűzanya szobrát, imádkozott előtte, és
amikor nagy szelídséggel tartotta kezében a brazíliai Szűza-
nya kicsi szobrát az „Aparecide”-t.

     Milyen értelemben gondolja azt, hogy érdemes meg-
magyarázni a pápa szavait?

     Bergolio egy kifejezetten máriás pápa, aki kinyilvánítja,
hogy nincs semmiféle problémája a Szűzanya tisztelet népi
kifejezésmódjával. Emlékszem, hogy kinevezése után arra
kérte a portugál püspököket, hogy imádkozzanak a beiktatá-
sakor, szentelésekor a Fatimai Szűzanyához. Tehát a pápa
nem kétkedéssel tekint az efféle jelenésekre. A kritika nem
Medjugorjénak szól, hanem egy meghatározott, sajátos cso-
portnak, akik azt gondolják, hogy több múlik egy havi üze-
neten, mint magán Istenen.

     Mi az egyház hivatalos álláspontja Međugorjéval kap-
csolatban?

     Az első véleményből és a zadari nyilatkozatból, amelyet
1991-ben a volt jugoszláviai püspökök mondtak ki, követke-
zik „non constat de supernaturalitate”, ami azt jelenti, nem
bizonyított a természetfeletti volta. Ez olyan vélemény, ami
nem zárja ki a jelenés hiteles voltát a mostari egyházmegye
két püspökének erőteljes ellenzése ellenére sem.

     Minek alapján gondolja azt, hogy ez a vélemény nem
zárja ki a természetfeletti jelenés lehetőségét?

     Néhány évvel ezelőtt XVI. Benedek pápa Camillo Ruini
bíborosra bízta a jelenések újabb kivizsgálást, amely a végé-
hez közeledik. Nem várok végleges döntést az egyház részé-
ről, amíg a jelenések tartanak, és amíg újabb üzenetek adat-
nak.

     Mi irányítja a legnagyobb figyelmet Medjugorjéra?

     Az adatok és az a nagy hatású tény, hogy nagyon sok em-
ber évente ellátogat Medjugorjéba. Nem lehet letagadni azt,
hogy a jelenések temérdek pozitív lelki gyümölcsöt teremnek,
és ez az egyik kritérium, ami alapján az egyház meghozza
döntését a jelenésekkel kapcsolatban.

forrás: medjugorje-info.com
fordította: Sarnyai Andrea

2013. októberi statisztika
A kiszolgáltatott szentostyák száma: 211 500

A koncelebráló papok száma: 3914 (126 naponta)

Medjugorjei zarándokok
tapasztalatai

     Don Romano Nardin és don Mario Dall'Arche az olasz-
országi Vittorio Veneto-i püspökség papjai, valamint Bruna
Calesso zarándoklatszervező, aki már 140. alkalommal za-
rándokolt Medjugorjéba. Don Romano ez alkalommal za-
rándok csoportok lelki kísérőjeként érkezett, és a követke-
zőket mondta e csodálatos küldetésről: „A pap számára
nagy kegyelem eljönni erre a helyre, mert tanúságot tehet
a sok lelki gyümölcsről, amelyet hívei megélnek. Medju-
gorjéról 1982/83-ban hallottam és 1986-ban jöttem el elő-
ször. Akkor a csoport lelki kísérőjeként jöttem, és ha nem
tévedek, akkor ez a tizenharmadik jövetelem a Béke Ki-
rálynőjéhez.” Valóban láthatóak a plébániáján a medjugor-
jei jelenések gyümölcsei és erről tesznek tanúságot más
plébánosok is saját híveik körében: „Az emberek Medju-
gorjéban a hit erős tapasztalatát élik meg és ez megnyilvá-
nul abban is, hogy sokan, akik ritkán jártak szentmisére, a
medjugorjei zarándoklat után rendszeresen résztvesznek a
szentmiséken. Erőteljes változás látható a hívők életében”
– hangsúlyozza don Romano.     2013.11.14
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Medjugorjei hírlevél
2013. szeptember 15.

Drága medjugorjei Gyermekeim! 
Dicsértessék Jézus és Mária!

1. Szeptember 2. -án Mirjanának megint megjelent a Szűza-
nyának a kék keresztnél hatalmas tömeg jelenlétében. A jele-
nés után a következő üzenetet osztotta meg velünk:

„Drága gyermekek! Mindnyájatokat szeretlek. Ti mind-
annyian, gyermekeim, mindannyian a szívemben vagytok.
Édesanyai szeretetem mindnyájatoké, és szeretnélek elve-
zetni mindnyájatokat Isten örömének megismerésére.
Ezért hívlak benneteket.  Alázatos apostolokra van szük-
ségem, akik nyitott szívvel fogadják Isten Igéjét és segíte-
nek másoknak abban, hogy Isten Igéje által megértsék
életük értelmét. Gyermekeim, ahhoz, hogy erre képesek
legyetek, az ima és a böjt által meg kell tanulnotok szívből
hallani és alázatossá válni. Meg kell tanulnotok elvetni ma-
gatoktól mindazt, ami eltávolít benneteket Isten Igéjétől,
és csupán arra vágyakozni, ami közelebb visz hozzá. Ne
féljetek! Itt vagyok. Nem vagytok egyedül. Kérem a Szent-
lelket, hogy újítson és erősítsen meg benneteket. Kérem a
Szentlelket, hogy másokat segítve ti is gyógyuljatok. Kérem
Őt, hogy általa Isten gyermekei és az én apostolaim legye-
tek.

Ezután nagy aggodalommal mondta:

„Jézusért, Fiamért szeressétek azokat, akiket Ő meghívott
és csak azon kezek áldására vágyakozzatok, amelyeket Ő
megszentelt. Ne engedjétek, hogy a gonosz uralkodjon.
Újra ismétlem - Szívem csak pásztoraitokkal fog győzni.
Ne engedjétek a gonosznak, hogy elszakítson benneteket
pásztoraitoktól. Köszönöm nektek.”

2. Egy kivételes látogatás! Szeretném megköszönni nektek,
akik segítettetek abban, hogy a kertünket alkalmassá tettétek
zarándokok fogadására. A zsidókhoz írt levélben ezt olvas-
hatjuk: „A vendégszeretetről el ne felejtkezzetek, mert ez által
némelyek, tudtokon kívül, angyalokat vendégeltek meg.”
(13,2).
Augusztus 28. -án egy különleges látogatásban volt részünk,
amely a mennyország egy igazi áldása volt számunkra. Meg-

kértem Mariját a látnokot, hogy jöjjön el és itt fogadja 6:40-
kor a jelenését, és erre az alkalomra meg tudjuk hívni horvát
szomszédainkat is. Marija elfogadta a meghívást és így a Szűz-
anya a kertünkbe látogatott, és az élményben a zarándokok
is részesülhettek. 

A jelenés a házunk mögötti nagy fehér feszület közelében
zajlott. Rendszerint, amikor a jelenés pillanata elérkezik, a
látnokok letérdelnek a feszület elé, és így várják Őt. Miasszo-
nyunk azt mondta a látnokoknak, hogy ahol a Fia keresztje
található, Ő is ott van mellette. Azon a napon a különböző or-
szágból érkezett és különböző nyelveket beszélő zarándokok
árasztották el a kertet. Voltak olyanok, az olaszok, akik már
négy órával előtte ott voltak. A közeli kis erdő is tele volt em-
berekkel, valamint Marija mögött is rengetegen álltak, közöt-
tük 25 pap. Mária jelenésére énekekkel és rózsafüzér imákkal
készültünk, amelyek több nyelven is elhangzottak pl. héberül,
arabul, magyarul és szlovákul. Ahelyett, hogy a már előre el-
készített emelvényre térdelt volna, Marija a kereszt előtt lévő
kavicsra térdelt. A rózsafüzér imádság közben egyszer Marija
hangja elhalkult, és akkor tudtuk, hogy Miasszonyunk meg-
érkezett. Ekkor nagy csend uralkodott el mindenkin. Gospa
a szokásosnál tovább maradt, és így mindenkinek lehetősége
volt egy lelkes és bensőséges imát felajánlani neki, valamint
egy valódi találkozást megtapasztalni Mennyei Édesanyánk-
kal. Abban biztos lehetsz, hogy érted is imádkoztunk és az
általatok küldött leveleket elhelyeztük a kereszt lábánál. 
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Amikor a jelenés véget ért Marija a következőket mesélte:
„Amikor Gospa megérkezett, mindnyájunkat üdvözölt, és
megáldott. Elmondtam neki mindent, amit kértetek, hogy
imádkozzon értetek, a családjaitokért. Aztán Gospa hosszasan
anyanyelvén imádkozott, és a következő üzenetet adta át:
„Drága Gyermekeim! Imádkozzatok, imádkozzatok, imád-
kozzatok!”

Marija mindvégig nagyon komoly volt. Buzdított minket,
hogy imádkozzunk, mert nagyon fontos időket élünk meg,
különösen a Közel-Kelet békéjéért kell imádkoznunk. Azon-
ban a béke először szívünkben kezdődik és utána személyes
átalakulásunkon keresztül járulhatunk hozzá a nemzetek kö-
zötti békéhez. 

Augusztus 28.-án nemcsak egy angyal látogatott el hoz-
zánk, hanem Isten Anyja, akit hajlékunkban üdvözölhettünk.
Kísérje Őt örök áldás!

A jelenés képeit és a róla készült videót itt találjátok:
http://enfantsdemedjugorje.tumblr.com/
www.youtube.com/channel/UCj0N4Onr3OLP3ATJt0QbAoA

3. Vigyázzatok! Egy hamis üzenet kering az Interneten már
három éve és most megint felbukkant. Az üzenet a háborúval
kapcsolatos, és nagy nyugtalanságot keltett azokban, akik fi-
gyelmemmel kísérik a medjugorjei eseményeket. Az üzenetet
állítólag Ivántól származik, de ő tagadja és fel van háborodva,
hogy a nevét hamis üzenetek terjesztésére használják. Fontos
megjegyeznünk, hogy az az üzenet, amit Iván a Szűzanyától
kapott leellenőrizhető, mivel feljegyzés készült róla.

Miasszonyunk minden hónap 25.-én és 2.-án világos üze-
neteket küld a világnak, tehát miért üzenne titokban mást egy
ilyen jelentős témában? Ráadásul, mikor elolvassuk ezt az
üzenetet, világosan látjuk, hogy hamis, mert egyáltalán nem
a Gospa stílusa. Mindenkit kérünk, hogy ezt ítélje el, mert bé-
ke helyett, csak bajt okoz. Továbbá ez rontja Medjugorje hír-
nevét is, mert elszomorító és riasztó. 

Miasszonyunk már egy ideje arra szólít fel bennünket,
hogy a békéért imádkozzunk, először a szívünkben, aztán a
családunkban és a világban. Arra is szólít, hogy hetente két
nap kenyéren és vízen böjtöljünk, mert ez a két módja annak,
hogy a háború ellen harcoljunk. „Csak az imádság és a böjt
által akadályozhatjuk meg a háborúkat és függeszthetjük fel
a természet törvényeit.” – mondta több alkalommal is. 

Kedves testvéreim, ne pazaroljuk időnket arra, hogy olyan
üzenetetekről beszélünk, amelyek nem is léteznek, és csak
félelmet keltenek mindenkiben. Ehelyett, minden időnket for-
dítsuk arra, hogy a háború ellen küzdjünk, úgy hogy bevetjük
minden erőnket, amelyet az Evangéliumból, Jézuson keresz-
tül merítünk. És ezt az erőt a mennyországból Márián keresz-
tül kapjuk. Nagyon igaz, hogy ez nagyon fontos. Isten áldja
meg azokat, akik teljes hittel a békéért imádkoznak és böj-

tölnek, nem pedig aggasztó üzeneteket hirdetnek. Isten áldja
meg azokat is, akik rátaláltak erre a hamis üzenetre, elhitték
tartalmát, és azonnal elkezdtek imádkozni és böjtölni. Gospa
minden bizonnyal mindannyiunk kéréseit meghallotta!

4. Vicka boldogan tért vissza izraeli zarándokútjáról. 
Vicka már 8. -ik alkalommal járt Izraelben egy 650, minden
kontinensről származó zarándokcsoport társaságában. A cso-
portot Msgr. Leonard, Belgiumi bíboros vezette. Az első ál-
lomás Názáretben volt, ahol Vickának ugyanott jelent meg a
Szűzanya, ahol egykoron Máriának Gábriel arkangyal jelent
meg, tudatván vele, hogy fiút fog szülni. Később, Milya-ban,
Galileában, 12.000 különböző vallású ember jelenlétében újra
megjelent neki a Szűzanya. Később pedig Betlehemben jelent
meg neki Mária 5.000 ember jelenlétében. Régen, amikor
Vicka Izraelbe zarándokolt, fontos volt neki, hogy ezt inkog-
nitóban tegye, de ez alkalommal ez nem maradt titokban.
Ehelyett, már hónapokkal előtte, tudtuk, hogy menni fog,
amely megnövelte a zarándokok számát még Izraelben is.
Vicka szerint, Isten Anyja nagyon boldognak tűnt. Nem adott
át semmilyen jelentős üzenetet, de nagyon örült, hogy gyer-
mekei - zsidók, muzulmánok, keresztények, és ateisták - a vi-
lág minden tájáról előtte összegyűltek, és ez jele annak, hogy
anyai szeretete univerzális. A jelenlévők teljes szívükből bé-
kéért imádkoztak. 

Szeptember 9.-én Vicka találkozott a zarándokokkal, akik
Cornelia nővér árvaháza előtt gyűltek össze, hogy beszámol-
jon élményeiről. Imádkozzunk, hogy az egészsége megen-
gedje, hogy még hosszú ideig velünk maradjon. 

Drága Gospa, Béke Királynője, köszönjük, hogy mutatod
nekünk a helyes utat. Még szorosabban szeretnénk fogni a
kezedet, mint valaha. Biztonságban vezess minket ezekben a
viharos időkben, a béke nélküli világban!

Emmanuel nővér

Slavko Barbarić atya halálának
tizenharmadik évfordulója

November 24-én, vasárnap volt fra Slavko Barbarić ha-
lálának tizenharmadik évfordulója. 2000-ben ezen a napon
halt meg, miután befejezte a keresztutat a Križevacon. Föl-
di maradványai a medjugorjei Kovačica temetőben nyug-
szanak. Slavko atya halálának tizenharmadik évfordulóján
14 órától keresztutat imádkoztak a Križevacon, az érte
mondott szentmise pedig 18 órakor kezdődött. A szentmise
után, 19:30-kor a plébánia hívei részére elmélkedés volt a
II. János Pál pápa teremben (a sárga házban).

Dátum: 2013.11.18
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„Drága gyermekek! Ma arra hívlak benneteket, hogy nyíl-
jatok meg az imára.  Az ima csodákat művel bennetek és
általatok. Ezért gyermekeim, a szív egyszerűségében kérjé-
tek a Magasságbelit, adjon erőt nektek, hogy Isten gyerme-
kei legyetek, és a sátán ne tépázhasson titeket, mint ágakat
a szél. Gyermekeim, döntsetek újra Isten mellett, csak az
Ő akaratát keressétek, és akkor Benne örömre és békére
fogtok találni. Köszönöm, hogy válaszoltatok hívásomra.”

2013. Október 25.

Drága Szűzmária Látogatásának Imacsaládja!

Íme egy üzenet az imáról, és az imában való kitartás fon-
tosságáról. Bármi módon szeretnénk az imát meghatározni,
az mindig titok marad. Az ima gyümölcsei azokat illeti, akik
őszinte és alázatos szívvel megtértek az Úrhoz.

Az ájtatos ima valóban csodákat tesz. Az ókori Izrael és
az Egyház is az ima isteni erejéről tanúskodnak. A szentek
életei olyan emberekről tanúskodnak, akik az ima által lettek
szentté. Az ima nem vetélkedést jelent Istennel, esetleg hely-
zetet amelyben éppen vagyunk, hanem Isten behatása éle-
tünkbe, mert „elsősorban az Isten országát és annak igazságát
keressétek, s ezeket mind megkapjátok hozzá!” (Mt 6,33)

Az imának szinkronban kell lennie Isten akaratával, és
sose ellene. Tekintettel arra, hogy ösztökélő legyen minden-
ben Isten akaratát cselekedni...

Jozo atya katekézise
2013. október

Ahogy Jézus tette: „Atyám, ne az én, hanem a Te akaratod
legyen meg.” Imára való nyitottságunk meghívása, Jézus és
a szentek életén alapszik. Imára való nyitottságunk az, ami-
kor valóban, őszintén, alázatosan, Isten akaratának átadva
imádkozunk. Imára való nyitottságunk az, amikor rendsze-
resen imádkozunk, s nem csak akkor amikor arra kedvem
van. Imára való nyitottságunk az, amikor elkezdünk közös-
ségben imádkozni, vagy imacsaládban, de főleg a család-
ban. Imára való nyitottságunk az, amikor együttműködünk
a plébániai közösséggel,  és részt veszünk a plébániai és az
Egyházi imádkozásokban. Sok plébánia közösségben min-
den nap közösen imádkozzák a rózsafüzért és szentségimá-
dást is végeznek. Imára való nyitottságunk az, amikor
csatlakozunk a plébániai imádkozáshoz, amikor hiszünk az
ima erejében, hogy képes megtisztítani az imádkozást min-
den előítélettől, tévtantól, és önzéstől.

Ez igazából - Istenben vetett bizalmunk jele, akihez
imádkozunk. S amikor imádkozunk, erősödik iránta hitünk
és szeretetünk. A nem imádkozó ember valójában nem hisz.
Imára való nyitottságunk az, amikor beengedjük Istent, aki
az ajtó előtt áll és kopogtat szívünk ajtaján, ahogy az a jele-
nések könyvében le van írva.

„Aki ajtót nyit, hozzá megyek,  s vele fogok vacsorázni.”
Imára való nyitottságunk az, amikor Istennel létrehozzuk a
közösséget. És Közelében maradunk. 

Az ima csodákat tesz

Minden igazi csodás esemény után, látható Isten ujja, az Ő
cselekedete. Isten lényegében a szeretet. Kapcsolatban van
az emberrel, aki imádkozik és akinek szüksége van segít-
ségre. Az Isten Lelke átjárja az ember imáját és értelmét,
annak ismeretét, hogy hogyan kell imádkoznia. Az ember
imáját nem úgy mondja ki mint ha Istennel vetélkedne,
hanem a hála kifejezéseként használja, amelyben az ember
elkötelezetten kész mindent Isten akarataként elfogadni.

Csoda történik, amikor az ember azt kéri Istentől, amit
Isten is akar, vagyis a mi javunkat. Az ember csak az öná-
tadó imában ismeri meg, mi Isten akarata, és ezt az akaratot
imájával támogatja. Ez az Isten dicsőségére való ajándék –
Isten, de az ember dicsőítése is, akit Isten a jóban és irgal-
masságában részesít.

Az ima gyümölcse a csoda

Vagyis az ima megvilágosítja az embert, hogy megis-
merje önmagát, és végességének határait, gyengeségeit, hi-
ányosságait. Amikor az ember imája szinkronban van Isten
akaratával, akkor azt tapasztalja, hogy megigazult.

Az ima arra ösztökél, hogy elhagyjuk a régi embert hi-
báival, vágyaival, és hogy minél inkább hasonlítsunk Jé-
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zusra és a szentekre, az ő példaadásukra. Jézust tanítása és
működése alatt jelek kísérték: egyesek közülük megtértek,
mások meggyógyultak. Azt mondta, hogy hasonló jelek fog-
ják kísérni az apostolok, tanítványaik életét, akik majd hisz-
nek benne. Ma mi vagyunk az Ő tanítványai és tanúságtevői.
Imára való nyitottságunk nélkül, életünk Istent tagadóvá
válik. Aki önmagával elégedett és gőgös, annak nincs ideje,
se szükséglete az imára. Ő mindent elérhet pénzével, külse-
jével és furfangosságával. Imára való nyitottságunk nélkül,
Istentől, felebaráttól is izolált. Elszigeteltek leszünk. Aki nem
imádkozik, az nem is hisz, nem szeret és nem növekszik a
szeretetben.

Emberi természetünknek viszont szüksége van az imára, 
hogy vallásos és emberi életet élhessünk – vagyis, hogy tud-
junk másokért élni és létezni, mert az ember által, a szent és
istenfélő ima csodákat tesz.

Egyszerű szívvel imádkozni

Semmi sem olyan egyszerű, mint az alázatos és a megtért
ember imája és beszélgetése Istennel. Gondoljunk most a vá-
mosra, akit Jézus példabeszédében a templom hátsó részébe
lát. Még csak a fejét sem meri fel emelni. Bűnösnek és mél-
tatlannak érzi magát. Őszinte bánata és alázatos megtérő
imája meghallgatást nyert Istennél, és megigazultan tér haza.
Jerikó városában a vak Bartimeus hittel imádkozott. Hango-
san kér. Ez megállítja a Mestert, aki azt kérdi tőle: Mit akarsz,
mit tegyek veled? Hogy lássak! – Akarom, hogy ismét láss!
A leprások hittek abban, hogy Jézus képes arra, amire az or-
vosok nem, vagyis, hogy megtisztuljanak a leprától. S meg-
lettek hallgatva.

Képes vagy egyszerű hittel és szívvel imádkozni? A meg
nem hallgatott ima, mint kemény ütés visszatér hozzánk. Va-

lami lényeges hiányzott belőle. Ezért olya fontos az imára
való előkészület. Nem lehet közönséges. A gyümölcstelen
ima, nagy lehetőség az ellenségnek és kísértőnek. Nem
imádkozhatunk mint a pogányok szeretet és szív nélkül. Isten
gyermekei vagyunk, és ez nem illik hozzánk, hogy nem tu-
dunk beszélgetni az Atyával.

Imánk célja nem lehet az, hogy Isten akaratát megmásít-
suk, hanem, hogy képesek legyünk elfogadni azt. Isten mel-
let dönteni, s ezáltal megtalálni békénket, lelki erőnket csak
az őszinte és alázatos ember imája képes.

Drága testvéreim, elmélkedjünk Anyánk szavain és taní-
tásán.

Ebben a hónapban a következő szándékokra fogunk
imádkozni:
1. Hogy szívünk megnyíljon az imának, imaközösségünk

megérezze, hogy az ima csodákat tesz.
2. A zarándokokért, akik Medjugorje –ba, vagy más zarán-

dok helyre mennek, hogy megtalálják az ima ajándékát,
hogy olyan Egyházzá váljanak, amely imádkozik. Hogy
megújuljon a családi imádkozás ebben a technikával telí-
tett világban. Hogy minden család találjon időt az imád-
kozásra és a Biblia olvasására.

3. Ima családunkért, és minden imaközösségért, hogy meg-
újuljon a rózsafüzér imádkozása és a szentségi iránti sze-
retet. A betegekért és zarándokokért akiknek nehézségeik
vannak, hogy Medjugorje –ban kegyelmet találjanak és
elfogadják Mária üzeneteit és Medjugorje lelkiségét.

Ez az idő azoké, akik imádkoznak, mert a jobbik részt vá-
lasztották, mint Mária, és ezt sose veszi el tőlük senki.

Fra Jozo Zovko



Medjugorje Hangja  Nr. 68 |  2013. Nov. - Dec.

|  9 |

Medjugorje, 2013. december 2. 
Mirjana által kapott üzenet

„Drága gyermekek, anyai szeretettel és édesanyai türelemmel
tekintek szüntelen tévelygésetekre és elveszettségetekre. Ezért
vagyok veletek. Segíteni szeretnék abban, hogy elsősorban ta-
láljátok meg és ismerjétek meg önmagatokat, hogy majd az-
után felismerhessétek és beismerhessétek mindazt, ami nem
engedi, hogy őszintén, teljes szívvel ismerjétek meg a mennyei
Atya szeretetét. Gyermekeim, az Atya a kereszt által ismerhető
meg. Ezért ne utasítsátok el a keresztet, törekedjetek segítsé-
gemmel megérteni és elfogadni. Ha el tudjátok fogadni a ke-
resztet meg fogjátok érteni a mennyei Atya szeretetét is;
Fiammal és velem fogtok járni; különbözni fogtok azoktól,
akik még nem ismerték meg a mennyei Atya szeretetét, azok-
tól, akik hallgatják őt, de nem értik, nem járnak vele, nem is-
merték meg Őt. Azt szeretném, hogy ismerjétek meg Fiam
igazságát és apostolaim legyetek, hogy Isten gyermekeiként
emelkedjetek felül az emberi gondolkodásmódon és mindig
mindenben újból és újból Isten gondolatait keressétek. Gyer-
mekeim imádkozzatok és böjtöljetek, hogy felismerhessétek
mindazt, amit kérek tőletek. Imádkozzatok a pásztoraitokért
és arra vágyakozzatok, hogy velük egységben ismerjétek meg
a mennyei Atya szeretetét. Köszönöm nektek.” 

Medjugorje, 
2013. november 25.

„Drága gyermekek! Ma mindnyá-
jatokat imádságra hívlak. Gyerme-
keim, tárjátok ki egészen szívetek
ajtaját az imádságra, a szív imá-
jára, és akkor a Magasságbeli
majd tudja használni szabadságo-
tokat és elkezdődik megtérésetek.
A hit erőssé válik és teljes szívből
ki tudjátok mondani: Istenem és
mindenem. Meg fogjátok érteni
gyermekeim, hogy itt a Földön
minden mulandó. Köszönöm,
hogy válaszoltatok hívásomra”

2013. novemberi statisztika
A kiszolgáltatott szentostyák száma:

242 500
A koncelebráló papok száma: 4880

(162 naponta)

Nyissátok meg szívetek ajtaját az imára!

„Drága gyermekek! Ma mindnyájatokat imádságra hívlak. Gyermekeim, tárjátok ki egé-

szen szívetek ajtaját az imádságra, a szív imájára, és akkor a Magasságbeli majd tudja

használni szabadságotokat és elkezdődik megtérésetek. A hit erőssé válik és teljes szívből

ki tudjátok mondani: Istenem és mindenem. Meg fogjátok érteni gyermekeim, hogy itt

a Földön minden mulandó. Köszönöm, hogy válaszoltatok hívásomra.”
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     A hittanon azt tanultuk, hogy az imádság beszélgetés Is-
tennel. A beszélgetéshez két személy szükséges. Az imában
találkozunk, beszélgetünk Istennel, szólunk Hozzá, hall-
gatjuk Őt, akit szemünkkel ugyan nem láthatunk, de a szí-
vünkben beszélgethetünk vele. Az Istennel való találkozás
az imádságban és az Ő Igéjének elfogadásában történik. A
szív ajtajának megnyílása, ahogyan Szűz Mária mondja,
különböző módon történhet. Vannak, akik Isten közelségét
az olyan emberekkel való találkozásban élik meg, akiknek
már megtapasztalták Isten közelségét. Mások a Szentírást
olvasva jutnak ilyen élményhez. Ismét mások az őszinte
szentgyónásban vagy a szentmisén. Van, akiket Isten ke-
gyelme a mindennapi életben érint meg az egyszerű beszél-
getésekben vagy a természetben sétálva. Különbözők az
utak és a módok, ahogyan Isten munkálkodik az emberi
szívben.
     Isten türelmes velünk. De, nem csak türelmesen vár, ha-
nem kopogtat is szívünk ajtaján. Aktívan küzd értünk és
üdvösségünkért. Ahogyan Jézus maga is mondja a Jelené-
sek könyvében: „Íme, az ajtónál állok és zörgetek. Ha vala-
ki meghallja szavamat és kinyitja nekem az ajtót, beme-
gyek hozzá, vele étkezem és ő énvelem” (Jel 3, 20). És ma is
úgy, mint minden időben, megnyílhatunk Isten előtt és ta-
lálkozhatunk vele az imádságban. Azért lehetséges ez, mert
az ima csodálatos történés a hívő és Isten között. Az ima
nem üres beszéd, és nem is üres és tanult imaformulák
mondogatása. Az imádság az ember hitének, szeretetének

és lelkének Istennel való párbeszéde. Az imádság olyan
hely bennünk, ahová Isten jön el, hogy segítsen nekünk.
     Ahhoz, hogy Isten eljöjjön hozzánk, és megtapasztal-
hassuk az imádság erejét, szükséges, hogy teljesítsük az
ima meghatározott feltételeit. Ezeket a feltételeket Jézus
Krisztus a Miatyánkban mondta el. Az első feltétel annak
tudatosítása, hogy Isten itt van előtted. Ez azt jelenti, meg-
hallgatni, meghallani és tudatosan nyitottnak lenni Istenre.
     A második feltétel bűneink beismerése és megbánása.
     A harmadik feltétel megbocsájtani azoknak, akik meg-
bántottak. Minden meg nem bocsájtás akadálya Isten sze-
retetének és kegyelmének. 
     A negyedik feltétel ellene mondani mindannak, ami za-
varhat az Istennel való beszélgetésben. Ez azt jelenti, Istent
helyezni az első helyre, ahogyan ezt a Szűzanya is gyakran
mondja. 
     Az ötödik feltétel elfogadni Isten akaratát azzal a biza-
lommal, hogy minden jól fog végződni és Isten mindent ja-
vára fordít az Őt szeretőknek. Ha állhatatosan haladunk
ezen az úton, el fogunk jutni Isten közelségének tapaszta-
latához és őszintén kimondhatjuk: Istenem és mindenem.
     A Szűzanya megtanította nekünk hogyan kell felismerni
mindazokat az akadályokat, amelyek az imádság útjában
állnak, és akadályozzák szívünk megnyílását az imára és
Istenre. A Szűzanya gyakran mondta üzeneteiben: Imád-
kozzatok és böjtöljetek. Ezek az eszközök segítenek meg-
nyílni Isten szeretetére és megmaradni a szabadságban.
    Ezek az eszközök segítenek nekünk észrevenni a bűn és

a rossz csapdáit, az akadályokat, a megtévesztéseket, meg-
maradva állhatatos zarándokokként az örök haza felé ve-
zető úton. Így tudatába kerülünk annak, hogy itt a földön
minden mulandó, csak Isten örök és egyedül elég.

Könyörögjünk

Szűz Mária, te, aki boldog vagy, mert hittél mindabban,
amit az Úr mondott neked, imádkozz ki számunkra olyan
hitet és bizalmat az Úrban, amely lehetővé teszi számunkra,
hogy erősek tudjunk maradni a hitben. Szeretnénk meg-
nyílni szeplőtelen édesanyai szívednek, hogy a te szíveddel
hihessünk és bízhassunk az Úrban. Könyörögj ki szá-
munkra olyan erős hitet, amellyel minden rossz erőt és bűnt
legyőzhetünk és megmaradhatunk az Úr útján. Imádkozd
ki számunkra Te, mennyei Édesanyánk, az erős hitet, hogy
senki és semmi ne szakíthasson el bennünket Krisztus sze-
retetétől. Te, Szűzanyánk, aki hozzánk hasonlóan éltél és
mindvégig az Úr mellett maradtál, add, hogy mi is minden
kísértés és szenvedés ellenére mindig az Úr mellett marad-
junk. Ámen.
     fra Ljubo Kurtović
     fordította: Sarnyai Andrea
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Medjugorjei hírlevél
2013. október 18.

Drága medjugorjei Gyermekeim! 
Dicsértessék Jézus és Mária!

1. Október 2.-án Mirjanának ismét megjelent a Szűzanya a
Kék Keresztnél nagy tömeg jelenlétében. A jelenés után ezt
az üzentet osztotta meg velünk:

„Drága gyermekek! Édesanyai szeretettel szeretlek benne-
teket és anyai türelemmel várom szereteteteket és egysé-
geteket. Kérem, hogy legyetek Isten gyermekeinek, gyer-
mekeimnek közössége. Azt kérem, hogy mint közösség
örömmel éledjetek fel  Fiam hitében és szeretetében. Gyer-
mekeim apostolaimként gyűjtelek össze és arra tanítlak
benneteket, hogyan ismertessétek meg másokkal Fiam
szeretetét, hogyan vigyétek el nekik az Örömhírt, aki az én
Fiam. Adjátok nekem nyitott, megtisztult szíveteket és be
fogom tölteni Fiam iránti szertettel. Szeretete értelmet fog
adni életeteknek, én pedig veletek járok majd. Veletek le-
szek a Mennyei Atyával való találkozásig. Gyermekeim,
meg fognak menekülni azok, akik szeretettel és hittel ha-
ladnak a Mennyei Atya felé. Ne féljetek, veletek vagyok.
Úgy bízzatok pásztoraitokban, ahogyan Fiam bízott ben-
nük, amikor kiválasztotta őket és imádkozzatok, hogy le-
gyen erejük és szeretetük ahhoz, hogy vezessenek bennete-
ket. Köszönöm nektek.”

2. A szentek valóban élnek! 
Briege McKenna nővér néhány napot Medjugorjéban töl-

tött, ami nagyon nagy örömmel töltött el minket. Tartózko-
dásának utolsó estéjén, október 1.-én volt Kis Virág ünnepe.
Briege nővér elmondott nekünk egy nagyon megható törté-
netet Kisvirággal való kapcsolatáról, amely segíthet nekünk
abban, hogy a Mennyországgal szorosabb kapcsolatba kerül-
jünk, különösen így Mindenszentek közeledtével. 
„Egy nap” - kezdte a történetet, „Jézus odajött a szívemhez
és ez mondta: „Gyere és beszélj a papokhoz és püspökök-
höz.” A válaszom ez volt: „Ugyan már Uram, én csak kezdő-
ket tanítok.” Néhány hónappal később találkoztam egy jezsui-
ta pappal, aki ezt mondta: „Tudod Briege, az Úr arra kért,
hogy hívjalak meg téged, hogy tarts nekünk lelkigyakorlatot.”
Ezt válaszoltam: „azt hiszem nem értettél meg, én csak kez-

dőket tanítok.” Ne aggódj, - válaszolta a pap. Ezek a lelkészek
olyanok, mint a gyermekek, nagyon nyitottak és karizmati-
kusak. Nekem kellett levezetnem azt a lelkigyakorlatot 60
pap számára, minden segítség nélkül, mert a lelkészemet más-
nak bevitték a kórházba. Előtte soha nem álltam még ki papok
elé. Láthatták, hogy a térdeim remegnek. Így Szent Terézhez
imádkoztam, és a lelkigyakorlatot áldás kísérte. 
„Nem sokkal azután, egy kaliforniai püspök, aki hallott a lel-
kigyakorlatról, meghívott, hogy egy lelkigyakorlatot tartsak
San Diego -ban. Nagyon biztonságban éreztem magamat, hi-
szen az első lelkigyakorlatom alatt éreztem az Úr jelenlétét.
Amint megérkeztem, az egyik lelkész ezt mondta: „Csak 50
lelkész vesz részt ezen a lelkigyakorlaton, akik nem önszán-
tukból jöttek, hanem a püspökük kényszerítette őket. Nagyon
mérgesek, hogy egy apáca jön és tartja a lelkigyakorlatot.”
Ekkor egy harc kezdődött el bennem, de ezt mondtam:
„Jézus, Te vezettél ide!”  
„Másnap megtudtam, hogy ennek a trappista testvérnek el
kell mennie, így rám bízta a konferenciák levezetését. Aztán
eszembe jutott, hogy ezek a lelkészek mennyire nem szívesen
látnak engem. A lelkigyakorlat reggelén, nagyon korán fel-
keltem és órákon keresztül imádkoztam. Aztán, mivel tudtam,
hogy az egyik kápolnában van egy Szent Teréz szobor, fog-
tam a legnagyobb gyertyát, amit találtam és elmentem, hogy
imádkozzak hozzá: „Figyelj rám Szent Teréz! Számomra az,
hogy ezt a lelkigyakorlatot le kell vezetnem, rosszabb, mint
hogyha oroszlánok közzé vetnének. Kérlek, segíts, gyere
velem, és légy velem, amikor ezekhez a lelkészekhez beszé-
lek!”
„Mikor beléptem a konferenciaterembe, a lelkészek ott ültek
karba tett kézzel, és látszott a szemükön, hogy nem örülnek
annak, hogy ott kell lenniük. Mindenesetre, én elkezdtem az
első előadásomat. Aznap három előadást tartottam, és ahogy
haladtunk előre az időben, látszott rajtuk, hogy valamilyen
változáson mennek keresztül. Vacsora után, visszamentem
Szent Teréz szobrához, gyertyát gyújtottam, és ezt mondtam:
„Köszönöm, hogy ma velem voltál.”

„Később találkoztam egy ír püspökkel, aki ezt mondta:
„Soha életemben nem hallottam egy apáca előadását, és na-
gyon mérges voltam. Tudja, mikor ma reggel, az előadását
hallgattam és ön azt mondta, hogy csukjuk be a szemünket,
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én nem csuktam be. Egy pillanatra lehajtottam a fejemet, de
aztán felemeltem, hogy lássam, hogy ön mit csinál.” Aztán
megkérdezte tőlem: „Szent Terézhez imádkozott?” Megkér-
deztem, hogy ezt honnan veszi. Ezt mondta: „Tudja, én nem
szoktam látomásokat látni, de most láttam, hogy Szent Teréz
ott áll maga mellett, miközben hozzánk beszél. Abban a pil-
lanatban ráébredtem, hogy Teréz azért van itt, hogy segítsen
önnek.”

Briege nővér így folytatta: „Ez a tapasztalat megtanított
valamit a szentekről. Gyakran mesélem el ezt a történetet szü-
lőknek, akik éppen a gyereküknek választanak nevet. „Kérjé-
tek meg azt a szentet, hogy olyan ajándékot adjon gyermeke-
teknek, hogy folytatni tudja Jézus dicsőítését, ugyanúgy,
ahogy a szent dicsőítette Jézust. Ha a szent nevét választjátok,
ő végigkísér majd utatokon. Ő majd segít abban, hogy véghez
vigyétek azt, amit ahhoz kell véghez vinni, hogy ti is szentek
legyetek. Amikor a szenteket hívjuk, ők jönni fognak és ve-
lünk lesznek munkákban és Isten nevében tett szolgálatunk-
ban!”

Briege nővér tanúságtétele megerősíti Gospa felhívását
arra, hogy olvassuk a szentek életét és velük együtt imádkoz-
zunk. Lelki szempontból a legtöbb katolikus nem él ezzel a
lehetőséggel, és így elszalasztja azokat az áldásokat, amelye-
ket a Mennyország által kiválasztott szentek kínálnak nekik.

Tehát Mindenszentek előtt, lelkesen olvassátok a szentek
életét, és kérjétek őket, hogy jöjjenek és segítsenek nektek,
akár ő a védőszentetek vagy egy más szent. Természetesen
ne várjatok feltétlenül egy olyan jelenésre, amilyen a püspök-
nek volt Szent Terézről, de abban biztosak lehettek, hogy az
általatok választott szent válaszolni fog, hiszen a mennyben
az angyalok és szentek Isten szeretetével szeretnek minket. 

3. Medjugorje Rómában!
Jó hírünk van! Az október 12 és 13 közötti Mária napok alkal-
mából Ferenc pápa, tiszteletben tartva azt a programot, amit
még XVI Benedek pápa készített elő, meghívta az egyház
előtt elismert Mária kegyhelyek képviselőit. Ugyanakkor,
Marinko Sakota atya, Medjugorje plébánosa is meghívást ka-
pott Rómából, hogy vegyen részt 30 olyan egyháztaggal
együtt, akik már az első Medjugorjei jelenéseknél is ott vol-
tak. A kis csapat október 10. -én indult el, és először az Anco-
na melletti Loretto kegyhelynél állnak meg. 

Fontos megjegyeznünk, hogy az egyház által elismert
Mária kegyhelyek, mint pl. Fatima, Lourdes, Banneux, Gua-
dalupe, stb., a pápa Medjugorje egyházi képviselőit is meg-
hívta! Tulajdonképpen, Medjugorje volt az egyedüli Mária
kegyhely, amelyet az egyház még nem ismert el, aki részt vett
a Mária napokon, azok között a kegyhelyek között, akik olyan

csodálatos múltra tekintenek vissza!
Emellett, Ivan Ivankovic szerint (aki 1981-ben Jozo atyá-

val együtt azért került börtönbe, mert azt mondta, hogy látta
a keresztet táncolni a Krizevac-on) a kis csapat nagyon meg-
lepődött, amikor a Szent Péter téren mindkét napon maguk
választhattak maguknak helyet. Így barátaink a legjobb he-
lyeket kapták püspökök és bíborosok mögött, egészen közel
a pápához.

Még ha ez nem is egyenértékű Medjugorje hivatalos elis-
merésével, ez a hallgatólagos kezdeményezés a pápa részéről
jelentős előrelépés Medjugorjéval kapcsolatban. Medjugorje
ügye pozitív lépésekben halad és ez Istennek köszönhető. 

Imádkozzunk, hogy a Benedek pápa által létrehozott bi-
zottság eredményét hamarosan közöljék. 

Legdrágább Gospa, te ezt mondtad Fatimában: „A végén az
én Szeplőtlen Szívem győzedelmeskedni fog.” Köszönjük!
Ilyen módon, csodálatos jövő vár a világra. Könyörgünk
neked, hogy siettesd a gonosz feletti győzelmet és segíts ne-
künk, hogy Szíved győzedelmeskedjen, azáltal, hogy tanítá-
sod szerint élünk és hogy neked szenteljük életünket!

Emmanuel nővér 

„Vade Retro Satana!”
„Van egy alapvető dolog, amit tudnia kell egy ördögűző-

nek. Azt, hogy akinek segíteni akar, olyan ember-e, aki imád-
kozik – már amennyire tőle telik – olyan ember-e, aki szent-
misére jár és igyekszik keresztény módon élni. Ugyanis ha-
szontalan odamenni és áldást kérni, ha az ember távol van a
szentségektől. Olyan lenne, mintha kigúnyolnánk az Urat, azt
kérnénk, hogy gyógyítsa meg a bajunkat, noha nem élünk
Isten kegyelmében. Ezért az ördögűző pap mindenekelőtt arra
buzdítja az embereket, hogy imádkozzanak. A gonosz okozta
bajoktól csak imádsággal és szentségekkel lehet megszaba-
dulni, miként azt oly sok szent tette anélkül, hogy ördögű-
zésre lett volna szüksége. Viszont sohasem lehet megszaba-
dulni csupán ördögűzéssel, imádság és szentségek nélkül.”
[…] Alá kell húznunk egy nagyon fontos dolgot: a Biblia so-
hasem mondja, hogy féljünk az ördögtől... Nekünk csak attól
kell félnünk, hogy nem vagyunk Isten kegyelmében, Isten ke-
gyelmében az van, aki gyón, részt vesz a szentmisén, áldo-
záshoz járul, továbbá szentségimádáson vesz részt, és imád-
kozik, különösen is a zsoltárokat és a rózsafüzért. Különben
ezek a legjobb gyógymódok az ördög működésével szemben
is: Általuk fel vagyunk vértezve: megmaradunk Isten kegyel-
mében.”        Részlet P. Amorth könyvéből. Ed. San Paolo


